

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DELTA INSURANCE Date: 29-05-2023 02:23:05 PM Subject: GM Resignation</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دلتا للتأمين التاريخ: 29-05-2023 02:23:05 PM الموضوع: استقالة المدير العام</p>
<p>Please note that in compliance with the provisions of Article 22/b of the Insurance Business Regulation Law No. (12) for the year 2021 and the instructions for the governance of insurance companies issued according to the decision of the Board of Directors of the Central Bank of Jordan No. (13) for the year 2022, and as of the date of this letter, the company's General Manager, Mr. Raja'ei Zaki Beni Noursi, has resigned from his position as General Manager of the company. Accordingly, we are sending this notification to declare the vacancy of this position as of 29/05/2023</p>	<p>يرجى إعلامكم بأنه امتثالا لأحكام المادة 22/ب من قانون تنظيم أعمال التأمين رقم (12) لسنة 2021 ولتعليمات حوكمة شركات التأمين الصادرة بموجب قرار مجلس إدارة البنك المركزي الأردني رقم (13) لسنة 2022 فإنه واعتباراً من تاريخ هذا الكتاب، فقد تقدم مدير عام الشركة الحالي، السيد رجائي زكي بني نورسي، بالاستقالة من منصبه كمدير عام الشركة ونرسل لكم هذا الكتاب لإعلامكم بشغور هذا المنصب اعتباراً من تاريخ 2023/05/29</p>
<p>29-05-2023</p>	<p>29-05-2023</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: murad haddad</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: murad haddad</p>